
Zápis z  jednání Výkonného výboru OSH Semily 

dne 11. září 2014 od 14.30 hod. v zasedací místnosti kancelá ře OSH 
 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
2. Zápis z minulého jednání VV OSH. 
3. Kontrola čerpání rozpočtu.(Mlejnek) 
4. Schválení navržených vyznamenání. 
5. Setkání se zasloužilými hasiči  a dlouholet. funkcionáři  
6. Informace o proběhlých soutěžích  a těch co nás ještě čekají. 
7. Nastávající volby SH ČMS + shromáždění představitelů SDH. 
8. Různé + diskuse 
9. Závěr 

 
Jednání zahájil br. starosta. Uvítal přítomné a předal řízení jednání br. Adametzovi. 
Ten přednesl návrh programu. 
 
Ad.1:Ur čení zapisovatele a ověřovatelů zápisu.  
Zapisovatelem jednání určen br. Jiřička, za ověřovatele navrženi bři. Vondrouš a 
Drešer.           VV návrhy ověřovatelů i program jednohlasně schválil. 
 
 
Ad 2: Zápis z minulého jednání VV OSH.  
Zápis z minulého jednání přečetl br. Jiřička. K zápisu nebylo připomínek a VV jej vzal 
na vědomí. 
 
 
Ad.3: Kontrola čerpání rozpočtu. (Mlejnek) 
Br. Mlejnek informoval o stavu financí OSH. Velice pozitivně se projevuje podpora 
z Hasičské vzájemné pojišťovny, kde je kancelář jako obchodní místo a pojišťovna 
zasílá OSH provize za uzavřené smlouvy. Bylo opraveno služební auto. S tím se 
počítalo už při tvorbě rozpočtu, takže nic mimořádného. Příznivě se stále projevuje 
prodej drobného materiálu – hasičského zboží. To také pomáhá při materiální 
podpoře akcí pořádaných OSH. Br. Mlejnek také rozklíčoval na minulém jednání 
zmíněné použití materiálu z prodeje. Dále informoval o nákladech na propagační 
jízdu. Ty se vyšplhaly na 39.190,- Kč. Z toho cca 30.000,- Kč jsou náklady OSH, 
zbytek dotovalo Město Semily. Všechny příjmy i výdaje jsou zhruba v intencích 
běžného účetního roku. Zatím je prognóza optimistická, vypadá to na nulový 
hospodářský výsledek, což je při velkém propadu dotací a mimořádných 
neplánovaných akcích (jízda), velice dobrý výsledek.   VV vzal zprávu br. Mlejnka na 
vědomí. 
 
 
 
 



Ad.4: Schválení navržených vyznamenání. 
Br. Bachtík přednesl návrhy vyznamenání, které dorazily ze sborů. Všechny návrhy 
splňují podmínky pro udělení.      VV navržená vyznamenání jednohlasně schválil. 
 
Ad.5:  Setkání se zasloužilými hasiči  a dlouholet. funkcionáři.  
Před projednáním tohoto bodu informoval br. starosta o nabídce uspořádat toto 
setkání SDH Rovensko pod Troskami.  

VV na nabídku nereflektoval, protože věc je už předjednána v Poniklé. 
Br. Vejnar informoval o připravovaném setkání VV OSH se zasloužilými hasiči a 
dlouholetými funkcionáři. Proběhne v Poniklé v pátek 14.11. 2014 od 15:00 hodin.Z 
okrsků jsou tradičně zváni zasloužilí hasiči a další bývalí funkcionáři (cca 5 osob za 
okrsek). Do konce října je třeba zaslat jména účastníků do kanceláře OSH, aby mohli 
být pozváni. Dopravu zajistí okrsek. Pozvání hostů zajistí OSH. Věc rozpracuje po 
technické stránce br. Mlejnek, br. Vejnar a za SDH Poniklá br. Jindřišek. 
 
 
Ad.6: Informace o proběhlých soutěžích: 
Krajskou soutěž v Jablonci nad Nisou vyhrála v dětech Poniklá, jablonec nad Jizerou 
byl třetí. Na republiku postoupila Poniklá a získala třetí místo.  V dorostu bodoval 
Bozkov – dorky. V republice dorostu se dařilo nejlépe jednotlivcům, kde br. Lampa a 
ses. Prchlíková se stali mistry republiky! 
Krajská soutěž v PS probíhala v Turnově. Bez problémů. V ženách bodovala Poniklá, 
v mužích Vilémov. Družstvo mužů pak bylo na republiku namícháno pro nemožnost 
účasti příslušníků HZS v družstvu za SDH.  Na republice ženy z Poniklé získaly 4. 
místo a ses. Šárka Jiroušová se stala na 100 m překážek opět mistryní republiky. 
Br. starosta a VV OSH vyslovili poděkování za zdařilou reprezentaci všem kolektivům 
i jednotlivcům, kteří reprezentovali náš okres.  
Soptík – budou ještě dva závody v Libuni a v Bozkově. Vyhodnocení je plánováno na 
25.10.2014, místo ještě nebylo vybráno. Pohár má slušnou účast, jsou v něm dobré 
výkony a stoupá o ní zájem především mezi sbory na Jičínsku. 
Pohár OSH – skončí 13.9.2014 ve Škodějově. Kvůli minimálním bodovým rozdílům 
to je do konce velmi napínavý boj. Bylo by dobré používat nástřikové terče. Další 
report na VV OSH bude po skončení a vyhodnocení v radě velitelů. 
K tomuto bodu navrhl ještě br. starosta zaslat na ústředí SH ČMS v Praze písemný 
protest, protože nesmyslným kalendářem soutěží kvůli spojení soutěží HZS a SH 
byly poškozeny sbory z Vilémova a z Bozkova.   

 VV zaslání protestu jednohlasně schválil. 
    

 
Ad.7: Nastávající volby SH ČMS + shromáždění představitelů SDH 

Br. starosta připomněl důležité termíny v nadcházejícím období: VVH včetně voleb 
by v SDH měly proběhnout do konce ledna 2015. Okrsky do 18.2.2015. Následně 
bude ustavení nově navržených OR do 10.3.2015. Shromáždění delegátů SDH okresu 
Semily bude 21.3.2015 v Košťálově. Duben 2015 - Krajské shromáždění. Červen, 



červenec – republikový sjezd.   Br. starosta připomněl důležitost jednotlivých jednání 
a apeloval na sbory a okrsky, aby provedly důkladnou přípravu a projednání 
s navrženými funkcionáři. 

 
Ad.8:   Různé, diskuse. 
Granty kraj -  br. starosta informoval, že díky zmatkům při vyhlašování (pozdě a 
málo peněz) došlo dokonce k nedočerpání alokovaných prostředků. Připomněl lhůtu 
na vyúčtování – 50 dní.  Od 29.9.2014 budou smlouvy k podpisu v kanceláři OSH. 
Br. starosta vyjádřil ochotu ve věci intervenovat u hejtmana, aby se situace v příštích 
letech neopakoval.                 VV pověřil starostu OSH Semily zasláním dopisu na LK 
s vysvětlením a žádostí o změnu termínů v dalších letech. 
 
Br. starosta připomněl blížící se výroční  valné hromady  - nezapomenout na  
delegování z okrsků, návštěvy sborů, vzájemné družby apod. 
 
Granty MŠMT – MTZ SDH – br. starosta informoval, že jsou již na účtech SHČMS. 
Běží tu lhůty na vyúčtování, sbory, kterých se to týká, byly informovány e-mailem. 
 
Br. starosta informoval, že příspěvek LK na propagační jízdu je na účtu KSH a bude 
se na úrovni kraje jednat o jeho dělení mezi okresy, kterých se to týkalo. 
 
Br. Bachtík:  ZHV bude 18. října ve Vysokém nad Jizerou  a účastníci obdrží pamětní 
medaile. 
 
Br. starosta: Bude asi tlak z kraje na pomoc při Železném hasiči. Letos v Harrachově, 
úspěšná soutěž, jen trochu organizačně a týlově podceněno. Otvírá se prostor pro 
SDH, které se nevěnují PS, jde především o silové disciplíny. 
 
Diskuse: 
Br. Jindřišek: Jak mají být volby v SDH? 
Br. starosta: Do konce ledna příštího roku na VVH. 
Br. Tomeš: Situace v Semínově Lhotě?   
Br. Hybl:  Jsou tam dvě skupiny. Ale je to území jičínského okresu. 
Br. Vejnar: Byl tlak z KSH pozvat na naše jednání se zasloužilými hasiči zasloužilé 
hasiče z okresu JBN. Toto bylo odmítnuto, protože tam nemáme žádné vazby a naše 
jednání je i se zasloužilými funkcionáři. 
Br. starosta: Naše vazby jsou spíše do východních Čech, než na Liberecko. 
Br. starosta: Obdrželi jsme děkovné dopisy z KSH i SH ČMS za uspořádání zastávek 
propagační jízdy. 
 
 
 
Ad.9: Jednání ukončil br. Adametz v 16:45 hodin. 


